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دریا وساحل برای هنجارشکنی آزاد نیست
جانشین فرمانده کل ناجا:

جانشــین فرمانده کل نیروی انتظامی کشــور با اشاره به آزادسازی 
نوار ساحلی گفت: دریا و ســاحل برای هنجارشکنی آزاد نیست و با 
متخلفان برخورد می شود. سردار قاسم رضایی اشاره به جمعیت بالای 
استان و خدمات رسانی به ۳۰ میلیون گردشگری اظهار داشت: استان 
مازندران و گلستان شــهدای زیادی را در دوران دفاع مقدس تقدیم 
کرده است و در پاسداری و حراست از ارزش های اسلامی نقش مؤثر 

دارد.ســردار رضایی با اظهار اینکه اجازه هنجارشــکنی را در سواحل 
و تفرجگاه هــا نخواهیم داد، گفت: با تصمیم خوب ریاســت جمهور 
بخشی از ساحل آزاد شــد و در اختیار مردم قرار گرفت اما به مفهوم 
اینکه ســاحل از هر جهت و برای ناهنجاری آزاد باشد، نیست و برابر 
قانون از هنجار شــکنی، کشف حجاب، سگ گردانی، دور دور کردن 
و استفاده از مواردی که سبب ناهنجاری می شود، جلوگیری و برخورد 

خواهد شد. وی با اشــاره به اقدامات فرهنگی اجتماعی گفت: امروز 
طبق خواست مردم قرارگاه فرهنگی اجتماعی بهه طور جدی آغاز به 
کار می کند و فعال می شود و برای رعایت هنجارهای جامعه، وظیفه 
شناســی و تکلیف مداری این قرارگاه فعال شده است.سردار رضایی 
گفت: بالاترین سرمایه ما همراهی مردم است و در چارچوب قانون با 

هنجارشکنان برخورد می شود.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 قریــب بــه 5۰ روز از زمان اعتراضــات مردم 
ســراوان نســبت به پســماندهای این منطقه که 
منجر به درگیری و بازداشت تنی چند از آنان شد، 
می گذرد و در این بین، قول و وعده های بســیاری 
از سوی مســئولین، از وزارت کشور و فرمانداری 
گرفته تا شــهرداری رشت مبنی بر حل مشکلات 
مردم این منطقه داده شــد، اما با گذشــت چندین 
هفتــه، همچنان عملکرد عینــی در این خصوص 
دیده نمی شــود.به نقل از گیل خبــر ؛ آنچه از آن 
زمان تاکنون شــاهدش بوده ایم، اجرای کارهای 
روتیــن و معمول و همچنین شــو و نمایش های 
تبلیغاتی بوده است.آن طور که پیداست، شهرداری 
رشــت به جای آن که در پی حل اساسی مشکل 
باشــد، با اجرای پویش هایی همچون “شهر پاک، 
شــهروند همراه” و برگزاری جشن  تفکیک زباله 
در محلات، در حال ســرپوش گذاشتن بر عملکرد 
غیرقابل دفاع خود است.به واقع می بایست اعتراف 
کرد که امیرحســین علوی شهردار رشت، عملکرد 
قابل توجهی در حوزه رسانه و تبلیغات داشته است، 
بــه گونه ای که کارهای معمول و روتینی همچون 
شن ریزی در لندفیل سراوان را دستاورد و عملکرد 
خیره کننــده شــهرداری در حل معضل ســراوان 
نبوده ایم،  تاکنون شــاهدش  معرفی می کند!آنچه 
ارائه یک طرح درست و گام به گام در راستای حل 
معضل سراوان است. در حقیقت زمانی می توان به 

حل مشکلات سراوان امیدوار بود که حرکت قابل 
توجهی در دو مورد زیر اتفاق بیفتد:

۱-    ظرفیــت کارخانه کود آلی گیلان به ۱۰۰۰ 

تُن واقعی افزایش یابد، در حالی که ظرفیت عملی 
آن، هم اکنون تنها ۳۰۰ تن است.

۲-    زباله سوز رشت پیشرفت جهشی داشته باشد.

متاســفانه در حالی قرارداد ساخت زباله سوز رشت 
همزمان با زباله سوزهای نوشهر و ساری و تهران در 
سال ۹۲ امضا شد و در شهرهای اشاره شده، این زباله 

سوزها بهره برداری و یا در آستانه افتتاح هستند، اما 
زباله سوز رشت از ۱۳ سازه ای که می بایست ساخته 
می شــد، تنها یک ســازه فقط ۱۳ درصد پیشرفت 
فیزیکی داشــته است! این درحالی است که منبع و 
ردیف اعتبار تمام این پروژه ها مشــترک بوده است.
البته باید اشاره کرد که مقصر تمام مشکلات فعلی 
سراوان، شــهرداری رشت نیست و سایر ارگان ها و 
سازمان ها نیز به سهم خود، در وضعیت تاسف برانگیز 
فعلی نقش دارند اما آنچه آزاردهنده اســت آن است 
که شهرداری رشــت به جای پذیرش کوتاهی ها و 
قصورات و تلاش برای حل اساســی مشکلات، با 
طرح پروژه هــای تبلیغاتی همچون تفکیک زباله از 
مبدا با اجرایی ضعیف و ناکارآمد، ســعی در عادی 
جلوه دادن اوضاع دارد.باید توجه داشــت که یکی 
از دلایل اصلی بی اعتمادی مردم به شــهرداری و 
نهادهای این چنینی در سال های اخیر، سوء مدیریت 
و تبلیغات واهی و خلاف واقع حضراتی اســت که 
به درک و شعور مردم توهین می کنند.با ادامه روند 
فعلی، شــروع دوباره اعتراضات مردم سراوان و رقم 
خوردن روزهای تلخ و سیاه دیگری در گیلان، دور از 
انتظار نیست و مشخص نیست که تا چه زمانی باید 
دستگاه های قضایی و انتظامی جور عملکرد ضعیف 
شهرداری رشــت و سایر ســازمان های مسئول را 
بکشند و مردم شریف این دیار، تاوان سوء مدیریت 

آقایان را پس بدهند؟!

پذیرش و انتشار 2 مقاله علمی 
كاركنان نفت و گاز مسجدسلیمان در 

كنفرانس های بین المللی و ملی
مقاله علمی تهیه شــده ۲ تن از کارکنان اداره مخابرات شــرکت 
بهره بــرداری نفت و گاز مسجدســلیمان در کنفرانس بین المللی 
ایده های نوین در مدیریت در کشور دانمارک و ششمین کنفرانس 
ملی مهندســی برق و سیستم های هوشــمند پذیرفته و منتشر شد 
.در نخستین پژوهش علمی ، ســید سامان میرعبدالی در مقاله ای 
که با عنوان »شناسایی و اولویت بندی عوامل ایجاد تأخیر در پروژه 
هــای فناوری اطلاعات و ارتباطات براســاس اســتاندارد مدیریت 
پــروژه PMBOK با اســتفاده از روش دلفی فــازی و تحلیل 
سلسله مراتبی دلفی فازی« تهیه گردیده موفق شد مقاله خود را در 
دبیرخانه دومین کنفرانس بیــن المللی ایده های نوین در مدیریت 
، اقتصاد و حســابداری که در شهر کپنهاگ کشــور دانمارک قرار 
دارد ثبت و گواهــی مربوطه را دریافت نماید . این مقاله به صورت 
مجازی در کنفرانس عنوان شــده ارایه گردید . ســید ســامان میر 
عبدالی نگارنده این مقاله، دانش آموخته مقطع کارشناســی ارشــد 
رشته مهندسی صنایع است و بعنوان سرپرست تعمیرات الکترونیک 
اداره مخابرات شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان خدمت 
می نماید .در دیگر دســتاورد علمی کارکنان شــرکت بهره برداری 
نفت و گاز مسجدســلیمان ، آقایان صمــد محمودی برام و محمد 
چراغیان در یک تحقیق علمی مشترک که با عنوان »طراحی یک 
کنترلر بهینه با اســتفاده از یادگیری تقویتی در حضور نویز فرآیند و 
اندازه گیری« به رشــته ی تحریر در آمده ، موفق شدند مقاله خود 
را در ششمین کنفرانس ملی مهندسی برق و سیستم های هوشمند 
پذیرش و بصورت ســخنرانی مجازی در دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
نجف آباد ارایه نمایند .صمد محمودی برام با ۱۲ سال سابقه خدمت 
دانش آموخته کارشناســی ارشد مهندسی الکترونیک است و محمد 
چراغیان نیز در مقطع کارشناسی ارشد اتوماسیون و ابزار دقیق فارغ 

التحصیل شده است .

مشکلات مخابراتی شهرستانهای 
مینودشت و گالیکش بررسی شد

در جلســه ای با حضور مدیــر مخابرات منطقه گلســتان 
، مشــکلات ادارات مخابرات شهرســتانهای مینودشــت و 
گالیکش بررسی شــد.دکتر غلامعلی شهمرادی با حضور در 
اداره مخابرات شهرستان مینودشــت ، به بررسی مشکلات 
مخابراتی این شهرســتان همچنین گالیکش پرداخت.مدیر 
مخابرات منطقه گلســتان با تاکید بر اســتفاده حداکثری از 
ظرفیت و توانمندی موجود گفت: از فرصت ایجاد شده برای 
خدمتگذاری باید نهایت بهره مندی را داشــت و در راستای 
ارائه خدمات مناســب و مطلوب به مردم استفاده کرد.شایان 
ذکر اســت در این جلسه شــاخصهای کاهش لا وصولی ، 
دایری تلفن و اینترنت پرســرعت بررسی و راهکارهای رشد 

شاخصها ارائه و بر ارتقا ارتباطات روستایی تاکید شد.

در دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان با فرماندار مینودشت: 

مخابرات عامل مهمی در توسعه و رشد 
شهرستان است

مدیــر مخابرات منطقــه گلســتان در دیدار  بــا فرماندار 
شهرســتان مینودشــت ، مخابرات را عامل رشــد و توسعه 
شهرستان دانســت.دکتر غلامعلی شــهمرادی با حضور در 
فرمانداری شهرســتان مینودشت با قزلســفلی فرماندار این 
شهرســتان دیدار کرد.وی با تشــریح عملکرد مخابرات در 
شهرستان مینودشت و اقدامات انجام شده در راستای توسعه 
ارتباطات مخابراتی، تقویت زیر ساختهای مخابراتی را عامل 
مهمی در رشــد و توسعه شهرســتان دانست .مدیر مخابرات 
منطقه گلســتان همکاری و حمایت فرمانداری را در پیشبرد 
پروژه ها موثر دانســت و گفت: اجرای طرح های مخابراتی 
و تامین زیر ســاختهای ارتباطی نیازمند همکاری سازمانها و 
ادارات مرتبط میباشــد.فرماندار شهرستان مینودشت با اشاره 
به اقدامات خوبی که مخابرات در سطح این شهرستان انجام 
داده است گفت: رفع نیاز مخابراتی مردم اولویت بوده و جلب 
رضایت آنها با اجرای طرح های مناسب و کاربردی بر حسب 

تقاضای آنها مورد در خواست می باشد.

رئیس اداره مخابرات شهرستان گمیشان: 
عملیات فیبر كشی بصیر آباد به سیمین 

شهر بزودی آغاز خواهد شد
به گفته رئیس اداره مخابرات شهرستان گمیشان ، فیبرکشی 
روســتای بصیر آباد به شهر سیمین شهر بزودی آغاز خواهد 
شد .مهندس مجید چوگان با اعلام این خبر افزود: در جلسه 
هماهنگی که با حضور فرماندار و سایر روسای ادارات مرتبط 
با پروژه در محل فرمانداری گمیشان تشکیل شد در خصوص 
نحوه اجرای پروژه بحث و تبادل نظر شــد .وی با اشــاره با 
اینکه توسعه ارتباطات مخابراتی موجب ارتقاء سطح خدمات 
و سرویســهای مخابراتی است گفت : به همین سبب پروژه 
اجرای فیبر نــوری به طول پنج کیلومتر از روســتای بصیر 
آباد به ســیمین شهر عملیاتی خواهد شــد و ارتباط رادیویی 
با پهنای بالا و ســرعت   4G  فراهم و بســتر برای نصب 
تجهیــزات  5G آماده خواهد شــد .لازم به ذکر اســت با 
هماهنگی های انجام شــده این پروژه بزودی آغاز و با پایان 
یافتــن آن ارتباطات با کیفیت تر  و پایدار مخابراتی دراختیار 

مردم منطقه قرار خواهد گرفت .

راه اندازی سایت جدید همراه اول در 
سی متری علی آباد كتول

ســایت جدید همراه اول در خیابان سی متری علی اباد کتول 
راه اندازی شد.در راستای ارتقا شبکه همراه اول همچنین تقویت 
آنتن دهی و افزایش کیفیت اینترنت پرســرعت  ســایت جدید 
تلفن همراه اول در خیابان ســی متــری علی آباد کتول مجهز 
به تکنولوژی۲Gو4G راه اندازی شــد.این عملیات که در قالب 
توســعه ارتباطات سیار برنامه ریزی شــده بود برای رفاه حال 
مشتریان همراه اول و جلب رضایت آنها و بهره مندی حداکثری 

از خدمات و سرویسهای با کیفیت همراه اول انجام شده است.

50 روز از پنجشنبه سیاه سراوان گذشت؛

معضل پسماند سراوان و نمایش های تمام نشدنی شهرداری رشت!

رییس واحد حفاظت محیط زیســت اداره H.S.E شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان به 
همراه روســای ادارات حفاظت محیط زیست شهرستان های مسجدسلیمان و لالی از کارگاه پیمانکار 
توســعه مخازن نفت مســتقر در منطقه بازدید به عمل آوردند .در این بازدید مشترک ، ابوذر شجاعی 
برجوئی به همراه مصطفی یوســفی قندعلی و مهدی زمانپور با حضور در کارگاه شرکت جهان پارس 
پیمانکار طرح توسعه مخزن لالی بنگستان که یکی از پروژه های توسعه ۲8 مخزن شرکت ملی مناطق 
نفتخیز جنوب می باشــد ، از نحوه فعالیت و رعایت استانداردها و الزامات زیست محیطی این شرکت 
بازدید نمودند .مدیر کارگاه شــرکت جهان پارس طی اظهار داشت : سرلوحه ی اهداف و برنامه های 
این شرکت ، توجه به الزامات زیست محیطی از جمله احداث شبکه جمع آوری و ایجاد سیستم تصفیه 
فاضلاب و اســتفاده از آب خروجی پکیج تصفیه خانه برای توسعه فضای سبز می باشد .سید حکمت 
خاموشی افزود : در همه عملیات های منتهی به توسعه ی این مخزن نفتی ، الزامات زیست محیطی در 
صدر امور قرار دارد و با جدیت دنبال می شود به گونه ایکه ضمن ایجاد و توسعه فضای سبز با استفاده از 
گونه گیاهان و نهال های سازگار با اقلیم منطقه ، به دنبال آن هستیم فعالیت های ما کمترین اسیب را به 
محیط زیست گیاهی و جانوری وارد نماید .هیأت بازدید کننده در ادامه از بخش های مختلف این کارگاه 
از جمله شــبکه جمع آوری و تصفیه خانه فاضلاب – سردخانه زیر صفر و بالای صفر نگهداری مواد 
غذایی – آشپزخانه – مخازن ذخیره سوخت – انبار جمع آوری و نگهداری پسماند صنعتی و شیمیایی 
– انبار رو باز – انبار جمع آوری زباله های قابل بازیافت و خشــک و فضای ســبز احداث شده توسط 
این شرکت بازدید و ضمن ابراز رضایت از اقدامات انجام شده در جهت پاسداشت محیط زیست ، این 
اقدامات را الگویی ارزشمند برای سایر شرکت های خصوصی فعال در عرصه صنعت نفت عنوان نمودند .

هم زمان با ســفر رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت 
به اســتان اصفهان، سه تفاهم نامه همکاری میان فولاد 
مبارکه، معاونــت علمی و فنّاوری ریاســت جمهوری، 
راه آهن جمهوری اســلامی ایران و توکاریل و شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان امضا شد. به گزارش بهادری 
// تفاهم نامــه همکاری بین معاونــت علمی و فناوری 
ریاســت جمهوری و شــرکت فولاد مبارکه و بنیاد ملی 
نخبگان به امضای سورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رئیس جمهوری به نمایندگی از معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری و بنیاد ملی نخبگان و شرکت سهامی 
عام فولاد مبارکــه اصفهان به نمایندگی محمدیاســر 
طیب نیا به منظور گسترش فعالیت های علمی، پژوهشی، 
کاربــردی، آموزشــی و تکمیل زنجیره علــم، فناوری، 
بــازار و تجــارت در حوزه هوش مصنوعــی و با هدف 
ارائه محصــولات فناورانه و نوآورانــه مبتنی بر هوش 
 smart( مصنوعی و در جهت طرح کارخانه هوشــمند
factory( رسید.محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت 
فــولاد مبارکه، پس از امضای ایــن تفاهم نامه در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: فولاد مبارکه همواره در راســتای 
حمایت از شرکت های دانش بنیان کوشیده و فعالیت های 
بزرگی در حوزه بومی ســازی انجام داده است که امروز 
به صورت ســاختاریافته تر و هماهنگ تر با مجموعه هایی 
همچون شــهرک علمی و تحقیقاتــی این روند را ادامه 
می دهیم.وی افزود: تصمیم داریم برای دسترســی بهتر 

به شرکت های دانش بنیان جهت همکاری های مشترک، 
دفاتری را برای آن ها در شــرکت فــولاد مبارکه ایجاد 
کنیم تا شرکت های فعال در شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان و ســایر شــرکت ها بتوانند ارتباط بهتری با ما 
داشــته باشند که این تفاهم نامه شــامل همین موارد و 
دیگر مواردی اســت که به صورت عملیاتی بتوانیم این 
ارتباطــات دوطرفــه را تقویــت کنیم.مدیرعامل فولاد 
مبارکه با اشــاره به تفاهم نامه منعقدشده این شرکت با 
معاونت علمی و فناوری نهاد ریاست جمهوری در زمینه 
هوش مصنوعی گفت: همان طور که مقام معظم رهبری 
اشــاره کردند یکی از حوزه هــای مغفول مانده در زمینه 
فناوری های نوین که نیاز به ســرمایه گذاری بیشــتری 
دارد، بحــث هوش مصنوعی و جــذب نخبگان مرتبط 
با این حوزه اســت. ما باید بتوانیم زیرساخت های تحول 
دیجیتال در صنعت را بهتر از گذشــته، با بهره گیری از 
دانــش متخصصان داخلی و با ســازوکارهای قوی تری 
عملیاتــی کنیم.وی در پایان تصریح کرد: با امضای این 
تفاهم نامــه، علی رغم جذب نخبگان فعال در این حوزه، 
زیرســاخت های لازم به صورت ســازمان یافته تر فراهم 
خواهد شــد و بــا فعالیتی که در این زمینه آغاز شــده، 
شرکت های دانش بنیان و نخبگان داخلی را بیش ازپیش 
پشــتیبانی خواهیم کرد.تفاهم نامه همکاری ســه جانبه 
در زمینــه افزایش حمل ونقل ریلی، روز پنجشــنبه ۲7 
خردادماه توســط محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل شرکت 

فولاد مبارکه، ســید میعاد صالحــی مدیرعامل راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران و محسن سعیدبخش مدیرعامل 
شــرکت توکاریل به امضا رسید.ســید میعــاد صالحی 
معاون وزیــر و مدیرعامل راه آهن جمهوری اســلامی 
ایران پــس از امضای این تفاهم نامــه اظهار کرد: این 
تفاهم نامه در راســتای افزایش تعــداد لوکوموتیو جهت 
افزایش میزان حمل بــار مواد معدنی به ویژه حمل ونقل 
شرکت فولاد مبارکه منعقد شد.وی با تأکید بر ضرورت 
حمل ونقل ریلی برای توســعه تولید داخل افزود: شرکت 
فولاد مبارکه با توجه به ســرمایه گذاری در حوزه خرید 
لوکوموتیو از تولیدکننــده داخلی، این لوکوموتیوها را به 
شــبکه ریلی کشــور اضافه می کند و با توجه به اینکه 
نظــارت بر ایــن لوکوموتیوها و ایمنــی آن ها بر عهده 
راه آهن جمهوری اسلامی ایران است، تفاهم نامه ای امضا 
شــد تا بتوانیم این لوکوموتیوها را به ناوگان حمل ونقل 
ریلی کشــور اضافه کنیم.محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه پس از انعقاد این تفاهم نامه گفت: 
شــرکت فولاد مبارکه به واســطه همکاری تنگاتنگ با 
شرکت های حمل ونقل ریلی، بزرگ ترین شریک تجاری 
راه آهن کشور محســوب می شود. از طرف دیگر، بخش 
حمل ونقل یکی از فعالیت های اســتراتژیک برای صنایع 
بزرگ اســت و در کشــور ما یکی از گلوگاه های اصلی 
صنایــع، به ویژه صنعت فولاد اســت.وی تأکید کرد: در 
حال حاضر حمل ونقل 6۰ درصد از محموله های وارداتی 

فولاد مبارکه و محصولات آن از طریق راه آهن صورت 
می گیرد، اما طی ســال های گذشته سرمایه گذاری های 
لازم و متناسب با پیشرفت سایر حوزه ها، صورت نگرفته 
است. دولت سیزدهم به دنبال آن است که در حوزه های 
زیرساختی ســرمایه گذاری های جدی صورت گیرد و در 
این راستا شرکت فولاد مبارکه مأموریت دارد تا بخشی 
از این ســرمایه گذاری ها را در حوزه زیرســاختی محقق 
کند.مدیرعامــل فولاد مبارکه در پایــان از برنامه ریزی 
جهت خرید 5۰ دســتگاه لوکوموتیو توسط این شرکت 
خبــر داد و اذعــان داشــت: از این تعداد ۱۰ دســتگاه 
لوکوموتیو آماده تحویل به راه آهن جمهوری اســلامی 
اســت؛ همچنین تفاهم نامــه دیگری در حــوزه تعمیر 
لوکوموتیوهای راکد و متوقف راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران در راستای افزایش ســرعت سیر حمل و افزایش 
ســرعت حمل بارهای فولاد مبارکه و ســایر ذی نفعان 
منعقد شــد. امیدوارم انگیزه لازم برای ســرمایه گذاران 
حوزه زیرســاخت کشــور فراهم شــود و در این راستا 
بخش خصوصی پا به میدان بگذارد.تفاهم نامه همکاری 
دوجانبه بین فولاد مبارکه و شــهرک علمی و تحقیقاتی 
با هــدف اســتفاده از توانمندی هــای حمایتی، علمی، 
فنی و پژوهشــی طرفین از طریــق همکاری در اجرای 
طرح های فناورانه صنعت فولاد، همکاری و مشــاوره در 
زمینه بومی سازی فناوری و انتقال فناوری های به روز در 
صنعت فولاد و استفاده از شرکت های شهرک در زنجیره 

تأمین قطعات، تجهیــزات و خدمات فولاد مبارکه امضا 
شــد تا حجم پروژه های تحقیقاتی بین شــهرک علمی 
و تحقیقاتــی و فولاد مبارکــه افزایش یابد و روند خرید 
محصــولات دانش بنیان به صورت مضاعــف ادامه پیدا 
کند.محمدیاســر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه پس 
از امضای ایــن تفاهم نامه در جمع خبرنــگاران گفت: 
رویکرد شــرکت فولاد مبارکه حمایت از شــرکت های 
دانش بنیان و محصولات ســاخت داخل اســت که این 
حمایــت به صورت ســاختاریافته تری ادامه پیدا می کند. 
در همین راســتا تفاهم نامه ای به امضا رســید تا ارتباط 
دوجانبــه فولاد مبارکه و شــهرک علمــی و تحقیقاتی 
اصفهان را تقویت و با اســتفاده از ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان حمایــت خود را از نخبگان داخلی بیشــتر 
کنیم.وی افزود: با امضای این تفاهم نامه مقرر شد دفاتر 
مســتقر در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با حضور 
مدیران و کارشناسان فولاد مبارکه تعبیه شود و بتوانیم از 
توانایی های این شرکت ها با شناخت بهتر و دسترسی و 
تعامل بیشتر بهره مند شویم.سید مهدی حجازی، معاون 
توسعه فناوری شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، در 
خصوص جزئیات این تفاهم نامه اظهار کرد: طی دو سال 
اخیر، با توجه به شــعار ســال و حمایت صنایع بزرگ از 
شــرکت های دانش بنیان، مذاکرات مربوطه برای انعقاد 
تفاهم نامه همکاری با هیئت رئیســه فــولاد مبارکه در 

راستای حمایت بیشتر از این شرکت ها صورت گرفت.

 مدیر کل بیمه ســلامت استان گیلان در بازدید ازاداره بیمه سلامت آستانه اشرفیه با 
اشــاره به حمایت بیمه سلامت ازفرزند آوری گفت: بیمه سلامت هزینه زوجهای نابارور 

را پرداخت می کند.
عاطف راد با اشــاره به سیاست های جمعیتی ابلاغی از سوی مقام معظم رهبری افزود: 
بیمه سلامت براساس بند یک سیاست های جمعیتی ابلاغی از سوی مقام معظم رهبری 
و ارتقاء بالندگی وجوان ســازی جمعیت با هدف افزایش نرخ باروری هزینه های درمان 
زوجهای نابارور را پرداخت می کند.وی اضافه کرد : با استناد به بند “ح” تبصره ۱7 ماده 
واحده قانون بودجه ســال ۱4۰۰ و تصویب هیئت وزیران مبنی بر در تعهد قرار گرفتن 
خدمات ناباروری از ســال ۱4۰۰ هزینه درمان خدماتی مانند IVF میکرواینجکشــن، 

IUI و FET تحت پوشش بیمه سلامت قرارگرفت.
وی بــا تاکید بر اینکه حمایت از فرزندآوری در دســتور کار بیمه ســلامت قرار دارد 
یادآورشــد: زوجین نابارور تا سن 4۹ ســالگی زوجه می توانند از خدمات بیمه سلامت 
اســتفاده کنند.وی خاطر نشان کرد: کسانی که به مراکز غیرطرف قرارداد جهت درمان 
ناباروری مراجعه نمایند می توانند با ارائه اســناد درمانی به اداره ،هزینه درمانی خود را 
دریافت نمایند.گفتنی است ؛مدیرکل بیمه سلامت به منظور آشنایی نزدیک با مشکلات 
و مطالبات بیمه شدگان از اداره بیمه سلامت شهرستان آستانه اشرفیه بازدید و از نزدیک 

با ارباب رجوع و کارمندان دیدار و گفت وگو کرد.

مدیر منطقه پنج شهرداری کرج گفت: یکی از چالشها و معضلات همیشگی و قدیمی منطقه فعالیت 
ضایعاتی های غیرمجاز در قالب جمع آوری و انباشت پسماندها در مغازه و گاراژ و زمین های خالی 
به ویژه در خیابان شهید ایرانی حصارک می باشد که پلمب و برخورد آنها با مشارکت دستگاه قضا 
و نیروی انتظامی به صورت مســتمر در دســت اقدام می باشد.حشمت اله عزیزی در گفتگو با کرج 
امروز اظهار داشــت: فعالیت واحدهای غیرمجاز جمع آوری ضایعات و پسماندها علاوه بر مخدوش 
نمودن چهره شــهر و ایجاد نازیبایی، از نظر بهداشــتی نیز در تجمع حیوانات موذی و مزاحم دخیل 
است و شهروندان از فعالیت آنها گلایه مند می باشند، همچنین این واحدها اکثراً کودکان کار و اتباع 
غیرمجــاز را بکارگیری می نمایند که از جهاتِ مختلف با قوانین مغایرت دارد.وی افزود: با توجه به 
سودِ سرشار ناشی از جمع آوری پسماندها و همین طور مواد پلاستیکی، فلزی، کاغذی و شیشه ای 
رها شده در حاشیه خیابانها یا درب منازل و زمین های متروکه و نظر به اینکه به این واحدها معمولًا 
برای راه اندازی و فعالیت به ســرمایه اولیه چندانی نیاز ندارند، متاسفانه بلافاصله پس از پلمب آنها، 
به صورت قارچ گونه در نقاطِ دیگر رویش دارند و همین مســئله موجب شده تا بخشی از تلاشها و 
اقدامات صورت گرفته در راســتای جمع آوری و برخورد با آنها اثربخشی لازم را نداشته باشد.مدیر 
منطقه پنج شهرداری کرج ادامه داد: در هر حال شهرداری صرفاً در دایره قوانین توان برخورد و مقابله 
با واحدهای غیرمجاز جمع آوری پســماند و ضایعات را دارد و تا جایی که مربوط به ما می شــود، با 
شناسایی محل فعالیت ایشان و پلمب گاراژها و مغازه های محل فعالیت یا حتی توقیف ماشین آلات 
و چرخ دستی های فعال برای جمع آوری ضایعات به ویژه در خیابان شهید ایرانی حصارک و سایر 

محدوده های شهری اقدامات قانونی را مستمر انجام می دهیم.

بازدید مشترك از كارگاه طرح نگهداشت 
و افزایش تولید نفت مخزن لالی

مدیرعامل فولادمباركه سه تفاهم نامه همكاری امضا كرد

بیمه سلامت هزینه درمان زوجهای 
نابارور راپرداخت می كند

عزیزی: پلمب ضایعاتی های غیرمجاز خیابان شهید 
ایرانی حصارك مستمر در دست اقدام است

در شركت نفت و گاز مسجدسلیمان و اداره حفاظت محیط زیست صورت  گرفت؛

هم زمان با سفر رئیس جمهور به اصفهان؛

با مشاركت دستگاه قضا و نیروی انتظامی؛ مدیر كل بیمه سلامت گیلان:


